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Schriftelijke vraag van de h. Marc Cools over de bestemming van de ondergrondse 

parkings van het toekomstige gemeentehuis. 
 
 
Het gebouw U beschikt over twee ondergrondse parkings. Zal één hiervan beschikbaar zijn voor 
bezoekers van het gemeentehuis? 
 
 

Antwoord:  

 

De bestemming van deze parkings wordt momenteel onderzocht door een specifieke werkgroep. 

Er is momenteel nog geen enkele beslissing hierover genomen. 

Elk voorstel van deze werkgroep zal voorgelegd worden aan het coördinatiecomité Verhuizing en 

moet gevalideerd worden door het college. 


